ΤΟ ΑΟΡΙΣΤΟ ΑΡΘΡΟ A-AN(ένας-μία-ένα)
Χρησιμοποιείται μπροστά από λέξεις (ουσιαστικό, επίθετο+ουσιαστικό) στον ενικό αριθμό
e.g. a ball, a happy boy, an igloo, an old church.
Tο άρθρο a μπαίνει μπροστά από λεξούλες που το πρώτο τους γράμμα έχει ήχο φωνήεντος ενώ το άρθρο an το βάζουμε μπροστά από λέξεις που το πρώτο τους γράμμα βγάζει ήχο συμφώνου. Τα φωνήεντα είναι τα γράμματα a, e, i, o, u.
e.g. an ant, an octopus, an Indian, an elephant, an umbrella
BUT a unicorn.
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